



BESTYRELSESMØDE: NR. 4 2026, GORM
TID: ONSDAG DEN 26. AUGUST KL. 19.00-22.00
STED: ABRAHAMSENS GÅRD

DELTAGERE: STIG, OLE, BENTE, TOKE & PERNILLE
REFERENT: PERNILLE
AFBUD:
FORPLEJNING: BENTE

DAGSORDEN	REFERAT (aktion = rødt)
1. Nyt fra formanden - Godkendelse referat sidste møde/opfølgning* - Uddannelsesplatformen (webinarer) - Viking Run - Bents opgaver (opfølgning) *Opfølgning fra sidste møde: Nøgler: Liste fra Bent/Bent følger op ift. den liste han har i samarbejde med Ole. Kirkeblade: PB aftaler ruter med Henrik Købe obligationer: PB afventer svar Ole H. Opfodring om at søge Musikfestival. Ole undersøger ift. frist for ansøgning. Frivillighedsfest 6. november. Kolliderer med vores klubfest. Evt. flytte til 30/10. Bente hører Hallen og vender tilbage. DOF-strategi jf. Stigs tilføjelse – har vi gjort noget? Er der kommet større aktivitet? Generelt er der kommet større aktivitet blandt medlemmerne. Både til tirsdagstræning med spisning samt til åbne stævner. Toke tager fat i Annett og aftaler opfølgning.	Referat fra sidste møde godkendt. Uddannelseplanformen/Webinarer: Ingen nye planlagte. Jelling Viking Run: Der er lavet flyer, som bl.a. er omdelt med Kirkebladet. Der er pt 177 tilmeldte. Der lukkes for tilmelding ved 500. Gorms Vikingetogt afvikles i år EFTER motionsløbet, så der ikke er overlap. Første start kl. 12.00. Sidste år var der afsat 1 time og 3 kvarter til start på Gorms Vikingetogt. Med samme tidsudstrækning betyder det, at Gorms Vikingetogt afvikles i tidsrummet 12.00 – 13.45 KK er nu ved at skaffe de folk OK Gorm gerne skulle levere til arrangementet. Diplom til alle deltagere. Samme layout som sidste år, men tilrettes med år og dato. Børne/ungdomsløbere: klubben betaler hele startafgiften, hvis der løbes i Gorm trøjer og der tilmeldes på Gorm Events. OBS: der skal stadig tilmeldes på løbets hjemmeside også. Voksne halv pris. Pernille skriver ud i søndagsmail og opretter Gorm Events.

<i>Ole undersøger hvornår der er deadline ift. Musikfestivalen.</i> <i>Bents opgaver: flyttes til oktober møde (næste møde). PB</i>	<i>Bents opgaver: flyttes til oktober møde (næste møde). PB</i> <i>Ansøgning Musikfestival: Ole: Uddeling af overskud efter 2026-festivalen åbner forventeligt i oktober-november. Ole er i gang med at lave liste over det vi kan søge til.</i> <i>Liste over hvem der har nøgler til AG: Ole aftaler med Bent.</i> <i>Opfølgning rekruttering/DOF strategi: Toke laver opfølgning med Annett og aftaler evt. deltagelse i næste bestyrelsesmøde.</i> <i>Kirkeblade: PB aftaler ruter med Henrik</i> <i>Købe obligationer: PB afventer svar Ole H.</i>
2. Nyt fra OMRÅDER: (gerne skriftligt) - Kasserer v/Ole - Arrangementer og klubliv v/Bente - Faciliteter v/Stig - Træning v/Toke - Nyt fra: - Klubhusudvalg v/Pernille - Skiudvalg v/Ole - Jelling Musikfestival v/Pernille - Hærvejsløbet v/Pernille	<u>Kasserer: (Ole)</u> <i>Afventer regnskab fra DM. Desværre er der kun modtaget betaling fra ca. halvdelen af bilerne. Ole sender rykker ud til klubberne.</i> <u>Faciliteter: (Stig)</u> <i>Kort og Skov: Kort til DM revideret, kortet blev ikke godkendt af kortkonsulent. Kortet var blevet godt, selvom revisionen blev lidt hektisk. Der er ikke afholdt møde i Kort og skovudvalget i første halvår. Vi skal blive bedre til at afholde de aftalte møder. Efter aftale med KK og revideres "Find vej i" kort og skolekort i Sdr. Omme i september. De betaler 2.500 kr.</i> <u>Arrangementer og klubliv: (Bente)</u> <i>Skal have møde i udvalget i morgen. Skal her have styr på turen til Hamburg og planlægge arr. fremadrettet.</i>

	<i>Ny hjemmeside – Annett og Jacob vil gerne komme til næste bestyrelsesmøde og fortælle om den.</i> <u>Træning: (Toke)</u> <i>Intet nyt (udover det der kommer i punkt 4).</i> <u>Klubhusudvalget:</u> <i>Nye vinduer bliver isat på et tidspunkt i september ved Jesper Thuesen.</i> <i>KK har også haft Jesper Højrup nede at se på det reparationsarbejde, der vil blive i den forbindelse.</i>
3. Status arrangementer/aftaler efterår 2026 samt løb forår 2027 Efterår 2026: - Kort evaluering DM Mellem Frederikshåb - Klubmesterskaber - Klubfest - Juleafslutning - Nytårsløb 2027: Valg af skov til evt. ansøgning Divisionsmatch jf. punkt 1 og snak på sidste møde.	<i>Flot generel evaluering af DM-stævnet.</i> <i>Klubmesterskaber DAG den 4.oktober i Nørlund.</i> <i>Klubfest den 30/10 – afklarer i morgen, hvor den skal afholdes.</i> <i>Juleafslutning/Nytårsløb: planlægges senere. Datoer er på plads.</i> <i>Divisionsmatch 2027: Bente laver ansøgning til Kredsudvalget (Per) Engelsholm er godkendt i Kort og Skovudvalget.</i>
4. Status Vintertræning 26/27 v/Toke - Status plan for natløb i samarbejde med Snab - Status plan for vintertræning på AG - Status Lørdags vinter-træningsløb - U1 kursus november 2026	Status træning: (Toke) <i>Natløb sammen med SNAB uge 43-48.</i> <i>SNAB har uge 43, 45, 37, Gorm uge 44, 46, 48. Snab vil gerne at vi laver et af løbene i Frederikshåb, så vil de nok gerne bruge det til deres klubmesterskab NAT. – vi mangler at finde skove og banelæggere – er i gang.</i> <i>Vi aftaler at spørge om Kolding vil arrangere natløb Klubmesterskaber for Gorm og Snab i</i>

	Frederikshåb – på en af Gorms "dage". (Toke/Bente) Styrketræning starter uge 43. kører hele vinteren frem til sæsonstart, med undtagelse af uge 52, 53, og 7. U1 Kursus november: Gorm skal arrangere U1 kursus i Sydkredsen. Toke: Talt med Nikolaj (Tovholder på U1), og vi skal regne med at der kommer 30-50 deltagere. I foråret var de på forhøjeskolen i Nørup og løb i Frederikshåb – de der skal gerne findes noget nyt denne gang, hvis det er muligt. Vintertræningsløb: Claus er kontaktperson. Afventer indkaldelse til møde fra Kolding, som er tovholder i år.
5. Bestyrelsens sammensætning 2027 v/Pernille <u>På valg til GF 2027 er:</u> - Kasserer: Ole - Arrangementer og Klubliv: Bente - Faciliteter: Stig Modtages der genvalg?	Ole: modtager genvalg Bente: vender tilbage Stig: modtager ikke genvalg
6. Klubaften økonomi - Dagsorden mm.	Stig har lavet oplæg – se Dropbox. Gennemgået og godkendt fra bestyrelsen. Stig sørger for opslag på hjemmesiden.
7. Evt. - Næste bestyrelsesmøde 21/10.	Næste møde 21/10.